
Møte i OT-rådet 

Dato: 26. februar 2024 

Sted: OT Larvik  

Tidspunkt: 15.30 - 1800  

Innkalte: Kaisa Kjeilen, Lilia Gaup, Murphy Amalie Staurset Zetterberg, Siri Lien, Rebecca Boijort Brevik, Emily Otervik, Karine Westlund, Patrick 

Villandseie, Athina Halln, Nina Ekstrøm, Saranda Kelmendi, Cassandra Skahjem 

Fravær: Karine Westlund, Saranda Kelmendi, Athina Halln 

Referent: Lilia Gaup  

SAK  HVA SAKEN GJELDER  KONKLUSJON/INFORMASJON ANSVAR  

Referat fra forrige møte   

 

  

SAKER TIL 

INFORMASJON  

   

Hva har skjedd i Telemark 

for OT – rådet?  

Vi må begynne å jobbe med forberedelse av 

deling av rådet, slik at det nødvendige er 

oppe og går når rådet deles i to. Dette skjer i 

juni.  

Telemark har egen gruppechat på Messenger,.  

Vår mening om overgang fra ungdomsskolen til 

videregående er etterspurt og vil være et tema 

framover i Telemark. De skal også svare på et 

høringsnotat om fraværsgrensen. 

Det skal også arrangeres et møte om å få med flere 

på OT-rådet i Telemark.  

Therese Sando, teamleder fra OT Telemark blir med 

på neste møte for å lære om OT – rådet og hvordan 

vi jobber. 

Vestfold bør også lage sin egen messengergruppe. 

Nina tar ansvar for dette.  

Kaisa 



Leserinnlegget / hva har 

skjedd i Vestfold? 

Siri og Cassandra med flere har skrevet et 

leserinnlegg som er publisert i Gjengangeren.  

 

Siri orienterte om at OT-rådet i Vestfold har skrevet 

leserinnlegg om trivselspotten som OT-rådet er 

utelatt fra og deler leserinnlegg til flere aviser i 

Vestfold. 

Siri  

Nettsiden i Telemark  Det må etableres en nettside i Telemark 
også, mest sannsynlig ganske lik den i 
Vestfold.  

Kaisa har informert om nettsiden til ansatte i OT 
Telemark, men den er ikke kommet opp enda.  
 

Kaisa 

Skal vi lage Video om OT? Det har vært snakket lenge om at vi skal lage 
en video om OT, og kanskje også OT -rådet.  

Alle stemte ja til å lage video som informerer om OT 
og OT-rådet. 
Kaisa skal sjekke med Eline Momrak om hvem som 
kan regissere og produsere videoen. Det må også 
avklares hvor man skal ta kostnadene.  

Kaisa 

Utenfor, jeg? Lilia hadde et innlegg på Sliperiet på Våre 
Unge dagen, i stedet for Kaisa som ble spurt 
først, og gjorde ifølge Eva S en kjempejobb!  
Hvordan opplevde hun det selv?  

Lilia fortalte om sin opplevelse av å ha personlig 
innlegg ved våre unge-dagen i Larvik. 

Lilia 

OT-dag 

Telemark/Vestfold  

Workshop  

Det er ønske om å arrangere workshop for 
OT-ungdom fra Vestfold og Telemark. Der vil 
vi hente ut informasjon og ønsker fra 
ungdommen om hva OT bør fokusere på og 
for å finne ut av hva OT-ungdommen vil at 
OT-rådet skal jobbe med. 
 

Kaisa skal gi eksempel på hvordan en dag kan 
fungere.  Kaisa setter dette opp på neste møte.  
Vi bør også ha noen til å fasilitere, altså arrangere 
dagen, kanskje Eline kan, eller Tone fra folkehelse?  

Kaisa 

Ungdomsskole 

foreldremøte? Hvem, hva 

og hvor 

Vi har ønske om å kunne delta i foreldremøte 
for å informere om OT fra ungdommens 
ståsted. 
 

Dette må tas opp for hvert av fylkene (Vestfold og 
Telemark). Saken tas opp igjen neste gang.  

Kaisa  

    

Trivselsmidler fra HU Skal vi søke likevel? Alle ønsker å søke. 
Hvorfor burde vi ha penger til trivselsmidler? 
Ønsker penger til å gjøre aktiviteter (brettspill, 
Paintball, lazertag, bowling, turdager, hyttetur, 

Alle  



Tusenfryd, spillkonsoll, grilling, Escape room, 
fangene på fortet, rage room, kino/filmkveld, 
museum) som bidrar til sosialt samvær. Kunne også 
gått til premier til konkurranser, eller en OT-dag.  
Det må skrives en søknad med antatt 
budsjett/midler som trengs til aktivitetene. Eva S/ 
Nina bør skrive en uttalelse som legges ved.  
Søknad må sendes innen en frist. Vi sjekker med 
Eline om hvilken frist dette er.  

Dele OT-rådet? Politikere har ønske om at vi deler oss, det er 
også mer praktisk for OT-rådskoordinator om 
det deles. 

Vi deler ikke i dag. Dette blir et emne vi tar opp i 
neste møte. 

Nina  

Svare på meldinger i 
Messenger og Teams  

OT-råds koordinator blir frustrert når svar 
uteblir eller når medlemmene er seine til å 
svare. 

Viktig å respondere til meldinger, gi beskjed om du 
dukker opp eller ikke, og gi informasjon om 
allergener (kanskje påminning før møter om dette). 

Nina  

Legge inn møtedatoer i 
kalender 

Alle rådsmedlemmer har et ansvar for å 
holde seg informert og oppdatert på når det 
er møter. Legg inn i kalender:-) 

Dato til fremtidige OT-rådsmøter 18.03, 08.04, 
27.05, 10.06. Alle som har deltatt i dette møtet 
(unntagen Patrick) har da lagt dette ved i egen 
kalender. 
Det er også viktig å lese referater på møter en ikke 
er tilstede på.  

Nina  

    

    

OPPFØLGING VIDERE     

 Se sakene over som er utsatt til neste møte  Nina  

EVENTUELT     

    

 


